

HMS-kommittén för Fysiska institutionen och Institutionen för astronomi och teoretisk fysik, samt Kansli N.

Protokoll från sammanträde torsdagen den 14 dec 2017

Närvarande:

KD	Knut Deppert (ordf.)	prefekt, Fysiska inst.
RM	Ragnhild Möller	Kansli N
EJ	Eva Jurlander	OFR/S
GK	Gabriele Kalus	Intendent, Fysiska inst. och ATP
MR	Mattias Richter	Huv.sk.omb., Fysicum och Astrobyggn.
BS	Bo Söderberg (sekr.)	Teoretisk fysik, ATP
BM	Bengt Meuller	forskn.ingenjör, FTF
LÖ	Leo Östman	stud.repr. GLUFS
ES	Elin Sandvik	stud.repr., GLUFS
MG	Maria Gunnarsson	stud.repr., F-sek. LTH
HH	Helena Hallefjord	stud.repr., F-sek. LTH
MN	Mattias Näsström	stud.repr., F-sek. LTH
AL	Anne Link	chef, FHV

1. Mötet öppnas

2. Val av justeringsperson

– Mattias Richter valdes.

3. Tid och plats för nästa sammanträde

– Fredag den 9:e mars 2018 kl 13:15 i Universum.

(Obs! Protokollet gäller som kallelse!)

4. Protokoll från föregående sammanträde

– KD: Brunnshög: väsentligen status quo, fem scenarier som tidigare. SVS-gruppen ger en muntlig presentation för LU:s styrelse den 15 dec.

5. Centrala skyddskommitténs protokoll

– AL: Protokoll från 17-12-01 föreligger ännu inte, men bland det som behandlades kan nämnas:

- presentation av ny AM-ingenjör;
- ny e-utbildning i SAM;
- ny kurs i informationssäkerhet;
- nya föreskrifterna om laser och joniserande strålning;
- Lennart Nordberg berättade om "AM-spåret";
- sista mötet för CSK i nuv. form;

– RM: HMS-kommittéer valfria? Nej, otydlig skrivning i nyhetsbrev.

6. Studentfrågor

- LÖ: Psykosocial studentenkät klar; rapport väntas i januari, nämnas kan:
 - o många studenter känner sig stressade inför gruppdiskussioner;
 - o spec. på Fysik/Teor.fys./Astro: hög stressnivå jämfört med övrig N-fak.; negativ hälsopåverkan från studierna; studenter når ej upp till önskad nivå.
- GK: Bör nämna även det som var positivt i rapporten.
- ES: För få förbandslådor? GK berättade var några fanns;
- LÖ: Oklart vart studenter ska vända sig om något händer, men det reddes ut;
- MG: Metoo-kampanjen togs upp i infobladd från kåren.

7. Nyheter från myndigheter

8. Aktuella byggnads-, inrednings- och utrustningsfrågor

- GK: Pausrum på K300 ska bli nya kontor;
- GK: Nya kontoren på Astro: avvaktar offert;
- GK: Spontan möbelflytt vid "matsalen" i H300 gör att ventilationens kapacitet ofta passeras; sätta upp skyltar?
- KD: Vi har haft oannonserad brandlarmskontroll;
- BM: Sprinklersystemet har inspekterats;

9. Rapporterade arbetsskador, materiella skador, övriga skador och tillbud

- MR: Falskt gaslarm har utlösats;
- GK föll och stukade foten på väg till arbetet;

10. Rapporterade skyddsronder, miljöinventeringar, säkerhetsgenomgångar.

- KD: Kemikaliesäkerhetssamordnare Martina Balaz har fått lista från oss över kandidater för utbyte och reduktion av hälso- och miljöfarliga kemikalier.
- GK: Nästa omgång skyddsronder planeras till april/maj.

11. Uppföljning av handlingsplaner för systematiskt arbetsmiljöarbete

- RM berättade om nya rapporteringsverktyget för uppföljning av SAM;

12. Aktuell situation betr. arbetsorganisation och arbetsbelastning

- KD: Max-N-fak kommer att placeras vid avd. f. synkrotronljusfysik från 2018-01-01.
- KD: Toppkandidat tackade nej till professur i fysik med inriktning magnetism. Detta öppnar för en ung kvinnlig kandidat;
- KD: Ökad medvetenhet efter metoo-kampanjen;
- RM: Här varit ett fakultetsmöte med anledning av metoo, se Insidan.
- Problematiken med icke-anonymitet vid dokumentation och rapportering av sexuella trakasserier togs upp;
- AL: Medarbetaransvar att vara uppmärksam;
- BM: Information via sk.omb. bör kunna göras anonymiserad;
- RM påminde om att central mall för psykosocial enkät nu klar;

13. Övriga frågor

- KD påminde om vår nya hemsida;
- EJ: Ökad arbetsbelastning under våren pga. ny Ladok och ny lönekontering runt 1:a april (!). Ny fakturahantering kommer även senare under 2018.
- AL: Vill vi ha FHV-repr. i HMS-kommittén? Svar: ja!

14. Mötet avslutas

Vid protokollet:

Ordf. sign.

Justeras:



Bo Söderberg



Knut Deppert



Mattias Richter